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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan erősödött az óvodák szociálisfunkciója?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr . Magyar Bálint Oktatási Miniszterhez. A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Köztársaság Kormánya 2002. júniusában nyilvánosságra került programja III .
fejezet A/2. pontja 2 .5 . alpontja szerint a Kormány erősíteni kívánja az óvodák szociális
funkcióját, annak érdekében, hogy ne érje behozhatatlan hátrány azokat, akik a szegénységgel
küzdenek, ne alakuljon ki számukra visszafordíthatatlanul az egyenlőtlenség .
Úgy gondolom, hogy ez a programelem egyrészt azt célozza, hogy valamennyi hátrányos
helyzetű kisgyermek óvodába kerülhessen, és az óvodába járás ne jelentsen elviselhetetlen
terhet a szülők számára .
Aggodalommal halljuk, hogy több óvoda bezárásra kerül. Hogyan lesz akkor mindenki
számára elérhető az óvodába járás? Mit tesz a Kormány és az Ön által vezetett tárca azért,
hogy minden hátrányos helyzetű kisgyermek kellő ideig járhasson óvodába, és így azonos
esélyekkel kezdje az iskolába járást?

Tisztlettel várom válaszát!

Budapest, 2003 . szeptember 16 .

K/5436 .

Írásbeli kérdés
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